
Referat af bestyrelsesmøde i Gilleleje Sejlklub torsdag den 8. august 2024 
 
 
Deltagere: Gitte Busch Pedersen, næstformand 

Steen-Birger Aagaard, kasserer 
Hans Henrik Jacobsen, sekretær 

Afbud: Torben Grønbech, formand 
Carsten Glem, 1. suppleant  
Jørgen Vidstrup, 2. suppleant 

 
Økonomi:  
Medlemstal d.d. 546 
Indestående på Danske Bank konti 
Løbende betalinger:                       kr. 505.208 
Gilleleje Cup 2024, Projekt kajanlæg, FLAG midler: kr. 358.249 
Klubhuset er blevet malet & vedligeholdes løbende – der er kr. 4.000 tilbage på vedligeholdelsesbudgettet i 2024. 
 
Onsdagssejladser: Onsdagssejladserne er igen startet op efter sommerpausen. Vores dommer Brian Bo Hansen 
holder pt. pause pga. helbredsproblemer. Flemming Borup har lovet at overtage fra næste onsdag 14.08.2024. Hans 
Henrik hjælper med bane planlægning 14/8 og 21/8. Bent Holm Nielsen overtager 28/8 - 12/9 da HH er bortrejst.  
 
Sildesejlads/Klubmesterskab: afholdes lørdag den 28.09.2024, Invitation følger medio september. Susanne Nielsen 
har lovet, endnu engang, at stå for efterfølgende frokost (Aktion: Hans Henrik) 
 
Gilleleje Cup 2024 lørdag den 08.06.2024: Årets sejlads var en stor succes med 26 tilmeldte både og 110 sejlere til 
morgenmad og 50 til middag. Vejret var perfekt og stemningen høj. Nærmere omtale, billeder og resultater kan ses 
på klubbens hjemmeside. En KÆMPE TAK skal lyde til alle frivillige samt sponsorer. En særlig tak til 
stævnekoordinator Lars Sorner samt Gitte Busch for et kæmpe arbejde. 
 
Kapsejladslinjen 2024:7 elever tilmeldte sig fra start, dog kun fremmøde af de 4 i forårssæsonen. 2 er sprunget fra 
og 1 er stødt til. Dette billede var forventeligt da initiativet er nyt. Efter sommerferien startes der igen op torsdag 
den 15/8. Undervisningen har fokus på trim, boatspeed, starter, mærkerundinger og bomninger. Der vil i 
sensommeren fast blive udlagt op/ned baner. 
 
GSK Senior Sejlerskole: Fylder, som tidligere nævnt, i år 25 år. Det planlægges pt. hvordan dette skal fejres og 
hvornår. Dansk Sejlunion kontaktes også i denne forbindelse. 
 
Sommertogt 2024: Fandt sted fra 21. – 25.06.2024. Turen var delt op i 2 grupper (store og små både), i alt 8 
deltagende både. De 2 grupper sejlede hver deres rute ned i Øresund. Traditionen tro mødtes de den sidste aften (i 
år i Helsingborg) til fællesspisning og hygge. Bortset fra en regnfuld start forløb turen supergodt og Steen Billenstein 
har lavet en stemningsfuld video fra togtet. 
 
Årets Høstsejlads (fælles efterårstur) finder i år, som vanligt, sted den 2. weekend i september (14. – 15.09.2024) 
Nærmere herom senere. 
 
Juniorafdelingen: Netop i disse dage 05. – 09.08.2024 afholder Juniorafdeleingen SAILCAMP 2024 her i Gilleleje. Her 
deltager både egne juniorer og tilmeldte udefra. Aktiviteten indgår i Gribskov kommunes katalog med tilbud til unge 
i sommerferien. Nærmere herom i næste referat. 
 
Molebøf 2024: Afholdes i år fredag den 16.08.2024 kl. 18.00. Der var efter få dages tilmelding 85 deltagere tilmeldt, 
hvilket er maksimum for hvad vi kan være. Der er oprettet en venteliste såfremt nogle melder fra. Tovholder Jørgen 
Vidstrup. 
 
Nyt kajanlæg med ny kran: Per Aarsleff A/S har udført landmåling /situationsplan. Torben tager kontakt til 
entreprenører som kan foretage styringen af dette projekt. Samtidig kontaktes DGI m. flere for hjælp til 
sponsorsøgninger. 



Eliteserien for H-både 2025:  Gribskov kommune har forelagt projektet på et udvalgsmøde for erhverv og 
oplevelsesøkonomi. De har indvilliget i at støtte projektet med PR-opbakning. Første år. med Kr. 100.000 og andet år 
med kr. 50.000. De har herudover indikeret at en støtte også kan komme på tale det 3. år. Næste opgave bliver at 
kontakte Handelsstandsforeningen og øvrige som er interesseret i at bakke om ”en fest i byen” i forbindelse med 
stævnet. VM for H-både 2025 finder sted i Østrig, ultimo maj og ”vores stævne” kan derfor betragtes som et ”Tune-
Up stævne” for VM (Aktion: Gitte og Torben)  
 
EStela: Bestyrelsen besluttede i foråret IKKE at forny abonnement af dette tracking system da prisen steg en del. Det 
har ikke været muligt at finde et nyt tilsvarende og vi undersøger/overvejer nu om vi til næste år igen skal benytte 
EStela. Deltager indskud til onsdagsmatcher på f.eks. kr. 200 kunne evt. i 2025 genindføres. Henrik Bo Christoffersen 
tages med på råd. Beslutning skydes til B-mødet i oktober. (Aktion: Gitte).  
 
Seniorgruppen: Peter Schiødte meddelte før sommerferien at han ønskede at fratræde som tovholder. Henning 
Andersen har tilbudt at overtage tovholder hvervet. Henning vil blive godt hjulpet af Thor, Ronny og Bjørn! 
 
 
Næste bestyrelsesmøde: Afholdes i klubhuset torsdag den 5. september kl. 19.00 
 
 
Referent: Hans Henrik Jacobsen 
Gilleleje den 11.08.2024 


